
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Re videregående skole  

Skoleår:   2021-22    Møtedato: 27.04.22. 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Per-Henning Johnsen Haga 

Nestleder (elev)  Maria Ionescu 

Andre elevrepresentanter   Ingeborg Skjeldal Grytnes 
 

Richard Karlsen Bergan  

Nicolai A. Bøhle  

Lars August Bjelland  

Vilde Bugge Larsen  

Tuva-Helen Disch Thorvaldsen  

Fredrik Davidsen  

Nora Edvardsen  

Edward Lundgård  

Martine Myhre Thoresen  

Vemund Høydal  

Belmin Bukvic 
Rektor/skolelederrepresentant   Sindre L. Bjerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Stine Andresen 

Skoleeierrepresentant   Else Beate Husby 

Representant skolehelsetjenesten Anette Marie Ustad 

 

 

 

 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

Til stede: Per- Henning, Maria, Ingeborg, Sindre, Stine, Anette, Else Beate 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

 Sakene fortsetter senere i møtet. 

06/2021-22  Skolens handlingsplan som 

miljøfyrtårnbedrift 

 Stine gikk gjennom skolens fotavtrykk CO2 for 2020, som 

hadde gått ned 50% fra 2019. Kort gjennomgang av tiltak 

som er gjennomført i 2021 og handlingsplanen for 2022. 

Det er lagt vekt på elevenes innspill i planen for 2022. 

Skolen har fått utsatt frist på grunn av sykdom. 

Dokumentet leveres før 15.05. 

08/2021-22 Bruk av midler 50 000kr Det er brukt ca 30 000kr. Midlene tilhører elevrådet og 

brukes etter innspill fra elevrådet.  

17/2021-22 Evaluering Hei-uka 

Gøy - bra premier. (gavekort i kantina).  Fine aktiviteter. 

Sangene var mye sanger mot jenter? Dette bør gjøres 

oftere. Det er ønskelig med en volleyballturneringsdag. 

Planlegging og tidlig informasjon viktig. 

Psykisk helse-prosjekt 

Det er ønskelig å ha noe liknende også senere år! Det er 

ønskelig med mer struktur – litt mer komprimert i tid.  

Informasjon bør bedres – komme ut tidlig. Dette for å få 

med kontaktlærere også. Instagram er fint å bruke. 

Besøk av helsesykepleier om hennes funksjon og 

oppgaver. Hun var innom i 18 klasser Vg1 og Vg2.  

Positive tilbakemeldinger. Vi fortsetter til høsten etter 

tidligere rutiner. 

Innspill til “Kilden-dagene" 

Temaer fra plenum: Fellesskap, mer om psykisk helse, 

personlig økonomi og banktjenester, noe morsomt – 

stand-up, klimautfordringer, fysisk helse, rus- 

rusproblematikk, karriererveiledning. Ingeborg sørger for 
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at elevrepresentanter blir koplet på Bjørn Harald og 

Trine.  

To 9. juni og fredag 10. Juni er avsatt til felles opplegg. 

Timeplanen blir oppløst.  Vi blir på Re.  

 

12/2021-22 Planlegging av fadderordning 

for neste skoleår 

 

Komite er opprettet. Ingeborg bidrar i starten.  Gruppa 

legger fram sine tanker for ledergruppa. Frist for gruppa: 

neste SU/SMU-møte. 

 18/2021-

22 

 Elevundersøkelsen  Resultatene er analysert. Avdelingslederne har tatt opp 

elevundersøkelsen på avdelingsmøter. Dette skal tas 

videre med elever/klasser. 

Ansatte skal også gjennomføre en egenevaluering. 

Utviklingsplan skal legges fram for utdanningsdirektøren i 

mai med følgende fokus: profesjonsutvikling, 4-årig løp, 

grunnleggende ferdigheter og digital kompetanse.  Dette 

er ledergruppas ansvar. 

 
 19/2021-

22 

 Markering av skolens 40-års 

jubileum/felles avslutning 

 Det har vært en middag for ansatte i en “grønn periode”. 

Onsdag 8. juni: markering for elevene før lunsj. Ansatte 

etter lunsj.  Noe kulturelt innhold. Innspill fra elevene 

ønskes. Maria har kontakt med Sindre. 

2072021-

22 

Fastsettelse av  

avslutningsmøtemøte - 

evaluering og årsrapport. 

Det blir onsdag 11.05. Kl 1130 – 1300. Med servering. 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

      

   

   

   

 


